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معاون تشخیص و درمان سازمان دامپزشکی کشور در آمل:

ایران از نظر تولید داروهای دامی در آسیا رتبه 8 را 
دارا و به 15 کشور داروهای دامی صادر می کنیم

س�اری- رییس�ی  گزارش رواب�ط عمومی دامپزش�کی مازن�دران ، خطوط تولید 
مکمل ، افزودنی های خوراک دام و طیور ، س�یتم آبس�از داروئی ، خط تولید مواد 
ض�د عفونی کننده و برخی اقلام داروهای دامی لابراتوار س�ازی ارس بازار آمل در 
دوش�نبه 25 بهمن ماه 1400 با حض�ور دکتر خداویردی معاون تش�خیص و درمان 
سازمان دامپزشکی کشور ، دکتر آزاد معاون دفتر تشخیص و درمان ، دکتر حاجی 
پور نماینده مردم آمل در مجلس ش�ورای اس�لامی ، دکتر حسینی فرماندار آمل ، 
دکتر گلپایگانی مدیر کل دامپزشکی مازندران ، دکتر دستوریان رئیس شورای نظام 

دامپزشکی و برخی مدیران استانی و شهرستانی به بهره برداری رسید.
دکتر خداویردی معاون تشخیص و درمان سازمان دامپزشکی کشور در حاشیه افتتاح این 
خط��وط تولید داروهای دامی افزود ، در راس��تای حمایت از تولی��د داروهای دامی در داخل 
کش��ور و حمایت از س��رمایه گذاری در این بخش، واردات برخی از اقلام داروئی مش��ابه را 

ممنوع اعلام کردیم.

در مباحث مدیریت جهادی و  تکریم ارباب رجوع؛

"شهردار شاهرود" الگوی مناسبی برای مدیران 
استان سمنان است

 چند وقت پیش به پیش�نهاد تعدادی 
از هم�کاران خبرن�گار ب�رای دی�دار با 
محسن احمدی ش�هردار شاهرود عازم 
ش�هرداری ش�دیم. در ب�دو ورود ب�ه 
ساختمان شهرداری بنر ملاقات عمومی 
ش�هردار نصب ش�ده بود که مش�خص 
می ک�رد ش�هردار س�ه روز در هفته را 
شخصا با مردم دیدار نموده و از نزدیک 

مشکلات آنها را می شنود.
ای��ن بن��ر برای همه ما جالب بود تا جائیکه یکی از دوس��تان در جلس��ه از این بنر یاد و به 
نمایندگی افکار عمومی، از ش��هردار شاهرود تقدیر و تشکر کرد. ولی همین امر جرقه   ای شد 
تا ش��خصا پیگیری نموده و  مطمئن شوم که این دیدارها "کیفی" است و دردی از مردم دوا 
می کند یا فقط "کمی" است و صرفا یک دیدار است. روز پنجشنبه در ساعت ملاقات عمومی، 
س��رزده به محل دفتر ش��هردار شاهرود رفتم، با همش��هریانی که منتظر ورود بودند صحبت 
کردم تا ببینم دفعه چندمی است که تشریف می آوردند؟ آیا امیدی به حل مشکلشان دارند 
یا نه؟ پاسخ ها خیلی برایم جالب بود ولی در ادامه  با عزیزانی که از ملاقات بیرون می آمدند 
نی��ز صحب��ت کردم، انصافا اکثر قریب ب��ه اتفاق )بالای 95درصد( ملاق��ات را رضایت بخش 
می دانستند و اعتقاد داشتند که مشکلشان حل شده است و آن حدود 5درصد نیز می گفتند 

قرار شده که شهردر شخصا به محل ما آمده و از نزدیک بازدید کند و سپس جواب بدهد.
خیلی تعجب کردم، در این 20س��الی که به خبرنگاری مشغولم، هرگز چنین چیزی ندیده 
بودم، بالاخره با هماهنگی مس��ئولان روابط عمومی به داخل دفتر شهردار رفتم تا از نزدیک 
شاهد آنچه ش��نیده ام باشم، گوشه ای از اتاق نشسته و فقط نگاه می کردم، خانمی از شهرک 
برق شاهرود مراجعه نموده و عنوان می کرد که در مجتمع مسکونی بنیاد مسکن ساکن است 
و بدلی��ل خاکی ب��ودن محوطه مجتمع، دیگر صبرش تمام ش��ده و چون از هیچ کجا نتیجه 

نگرفته، به شهرداری مراجعه نموده و امیدوار است که شخص شهردار بدادشان برسد.
با عنایت به اینکه این مجتمع توسط پیمانکار بنیاد مسکن ساخته شده و انجام آسفالت قاعدتا 
در قرارداد وی است، حدس می زدم که شهردار به وی پاسخ بدهد که "قانونا نمی توانیم کاری برای 
شما انجام بدهیم" حدس��م 50درصد درست بود ولی 50درصد باقیمانده متعجبم کرد، شهردار 
شاهرود برای این ارباب رجوع مطالب قانونی را بطور کامل توضیح داد و از دست، بسته شهرداری 
برای انجام آسفالت این محوطه هم گفت ولی در ادامه با موبایلش به رییس بنیاد مسکن انقلاب 
اس��لامی ش��اهرود زنگ زد و از وی درخواس��ت کرد تا در یک بازدید مشترک )تا سه روز آینده( 
به محل مراجعه و فکری برای مش��کل مردم کنند. نوبت بعدی دو جوان ش��اغل در یک شرکت 
خصوصی بودند که شهرداری شاهرود در یکی از قراردادهاش با این شرکت همکاری داشت، این 
عزیزان اذعان می کردند که شرکت چند ماهی است که حقوقشان را پرداخت نکرده و از شهردار 
درخواس��ت داش��تند تا فکری کند، احمدی در پاسخشان گفت قانونا نمی توانیم در امور شرکت 
ورود کنیم ولی دوباره شهردار دست بکار شد و از معاون مالی خود خواست که با مدیر شرکت 
صحبت کند و نتیجه را به وی اعلام کند، جناب کریمی نیز در حاش��یه همان جلس��ه تماس 
گرف��ت و اعلام کرد مدیر ش��رکت قبول ک��رده که طلب این عزیزان از محل طلب ش��رکت 
از ش��هرداری پرداخت گردد، لذا احمدی از ان دو خواس��ت تلفن هایش��ان را به معاون مالی 
ش��هرداری بدهند تا هر وقت که قرار ش��د شهرداری به این پیمانکار وجهی پرداخت کند، به 
این عزیزان اطلاع داده شود و با هماهنگی به حق شان برسند. مورد آخر گروهی پنج نفره از 
خیابان حافظ جنوبی بودند که یک تقاضا از شهردار داشتند، چون مباحشان فنی بود خیلی 
از گفتگویشان سر در نیاوردم ولی شهردار به آنها که درخواست بازدید از محل را داشتند قول 
داد شنبه )دوروز بعد( به اتفاق همکاران مرتبط با موضوع، حتما به محل سرزده و در همانجا 
پس از بحث و تبادل نظر کارشناس��ی و قانونی، تصمیم گرفته تا مشکل مردم حل شود. این 
رفت��ار توام با خضوع و تواضع ش��هردار برای من خیلی جال��ب بود چون همه ما می دانیم که 
حداقل در دو مورد اول، ش��هردار هیچ وظیفه ای نداش��ت و می توانست با جواب قانونی از هر 
دو پ��وزش طلبیده و عنوان کند که کاری از دس��تش برنمی آید ولی از آنجاکه احمدی خود 
را متعهد به مردم ش��اهرود می داند و خود را وام دار لطف این مردم معرفی کرده، پس بجای 
جواب های خش��ک قانونی، بدنبال حل مشکلش��ان می رفت هرچند که برای او دردسر داشته 
باش��د، این همانجایی بود که بنده عرض کردم " عملکرد جهادی ش��هردار شاهرود می تواند 

الگوی مدیران استان در بحث تکریم واقعی ارباب رجوع باشد".
شاهرود:زهرا میرزایی

حراست؛ چشم بینا و مشاور امین مدیران و کارکنان 
در راستای خدمت رسانی به مردم

س�نندج – عصر آزادی : محمد منتظری مدیر حراست و امور محرمانه شرکت در 
تصریح این خبر گفت: وظیفه حراست، حفاظت از دارایی های ارزشمند نظام مقدس 
جمهوری اسلامی است و با رویکرد دولت جدید، سرفصل ها و اسناد بالا دستی که 
رهب�ر معظ�م انقلاب تدوین کرده اند را در تمامی نهاد ها و س�ازمان ها با دقت اجر 

خواهد کرد.
منتظری در ادامه بهترین وظیفه همکاران و دس��ت اندرکاران حراس��ت را صیانت از منابع 
انس��انی و بیت المال دانست و اظهار داشت: اولویت مجموعه حراست باید پیشگیری از فساد 
باش��د چراکه انجام این رس��الت، امر بسیار مهمی اس��ت و تقویت این بستر با توجه به تاکید 
رئیس جمهور محترم مبنی بر مبارزه با فساد و تقویت خدمات رسانی سالم به مردم اهمیت 

زیادی دارد و معتقدم با فساد باید برخورد جدی شود.
وی درادامه علاوه بر تعامل و همکاری مدیران ش��رکت در جهت تحقق بیانات مقام معظم 
رهبری که همانا خدمت رس��انی به مردم را از اولویت ها و برنامه های کاری خود قراردهید، 
عنوان کرد: حراس��ت ها در هر دستگاه چش��م بینا مدیران و مسئولان بوده و همواره مشاور 
امین در حوزه های مختلف محس��وب می ش��وند. مدیر دفتر حراست و امور محرمانه شرکت 
توزیع برق اس��تان کردستان در تشریح عواملی که موجب فراهم شدن زمینه فساد می شود 
گفت: اجرای ناقص قوانین و تبصره هایی که منافذی برای انجام تخلفات ایجاد می کند باید 
پیگیری، بررس��ی و با آنها مقابله ش��ود. وی با بیان این که وظایف حراس��ت، خاص و دشوار 
اس��ت، خاطرنشان کرد: مجموعه حراست درمسوولیت خطیر خود و نظارت بر امور و صیانت 
از کارکنان، مجموعه و مس��ئولان ش��رکت با درایت کامل برنامه ریزی خواهد کرد و نگرش و 

تفکر ارزشی در سازمان را با هدف تصمیم گیری صحیح تقویت می نماید.
وی در پایان یادآور ش��د: حراس��ت بدون سکوت، در تمام فعل و انفعالات سازمان حضوری 
فعال و موثر دارد چراکه اقتدار و اعتبار س��ازمان به س��لامت اداری وابس��ته اس��ت و نقش 
حراس��ت در این فرایند انکارناپذیر اس��ت و همش��هریان و همکاران عزیز می توانند از طریق 
ش��ماره تلفن مس��تقیم 0۸۷۳۳2۸۱۷2۴ با دفتر حراست و امور محرمانه شرکت توزیع برق 
استان کردستان ارتباط مستقیم داشته باشند. محمد منتظری، مدیر حراست و امور محرمانه 
شرکت توزیع برق استان کردستان با انتشار پیامی، سالروز میلاد باسعادت امیرالمومنین، امام 
علی)ع( و روز مرد و روز پدر را به تمامی مس��لمانان جهان و محبین خاندان اهل بیت)ع( و 

پدران سرشار از عشق و عطوفت کشورمان،خصوصا همشهریان کردستانی تبریک گفت.
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اس�تاندار آذربایجان ش�رقی گف�ت: آبادان�ی 
مناطق مرزی پرچم س�ربلندی کش�ور است و 
ب�ا تکمیل زیرس�اخت ها و معرف�ی فرصت های 
سرمایه گذاری خواهیم توانست از ظرفیت عظیم 
بخ�ش خصوصی در عمران این شهرس�تان ها و 

اشتغال زایی برای اهالی بهره ببریم.
به گزارش ایرنا، عابدین خرم در سفر به شهرستان 
کلیب��ر افزود: رویک��رد و اراده  مهم دولت س��یزدهم، 
محرومیت زدایی و عدالت گس��تری است و با جدیتی 
ک��ه در نماینده این شهرس��تان ها برای پیگیری لازم 
س��راغ داریم، میزان برخ��ورداری کلیبر، خداآفرین و 
هوران��د از جاده های اصلی و فرع��ی ایمن و راه های 
روس��تایی مناسب به متوسط اس��تانی و ملی خواهد 
رس��ید. وی ضمن بازدید از مجموعه نفلین سینیت و 
واحدهای تولیدی مس��تقر در ناحیه صنعتی یوزبند، 
در آیی��ن افتت��اح پ��روژه عمرانی گردن��ه »الم جی« 

ش��رکت کرد. خرم در ادام��ه در بازدید از مجموعه ی 
صنایع معدنی نفلین س��ینیت کلیبر، ضمن بررس��ی 
روند استخراج، استحصال و فرآوری این ماده معدنی 
پ��رارزش، ب��ر به کارگی��ری نیروهای بوم��ی، رعایت 
ملاحظ��ات زیس��ت محیطی و پیگی��ری طرح ه��ای 
توسعه ای این صنعت معدنی در شهرستان های سراب 

و کلیبر تاکید کرد.
وی، از ۲ واحد تولیدی در ناحیه  صنعتی »یوز بند« 
شهرس��تان کلیبر نیز نیز بازدید  و دس��تورهای لازم 
برای آغاز مراحل آماده سازی و احداث زیرساخت های 
ش��هرک صنعتی این شهرستان به وسعت ۴۲ هکتار 

را صادر کرد.
مدیران کل راه��داری و حمل ونقل جاده ای، منابع 
طبیع��ی، فناوری اطلاعات و ارتباط��ات و مدیرعامل 
شرکت شهرک های صنعتی، استاندار آذربایجان شرقی 

را در این سفر همراهی کردند.

جلس�ه ش�ورای راهبردی هلدینگ صدرتامین با حضور هیات 
مدی�ره، معاونان و مدیران عامل ش�رکت های تابعه در راس�تای 

پیشبرد اهداف شرکت برگزار شد. 
سرپرست تاصیکو بر پیگیری لحظه ای پروژه ها، سیاست های جلوگیزی 
از زی��ان س��هامداران و راه اندازی معاونت معدن��ی تاکیدکرد و گفت: بر 
اس��اس مانیفس��ت صدرتامین تا اف��ق ۱۴0۴ مقدار ۱۴5 ه��زار میلیارد 
تومان پیش بینی ش��ده اس��ت تا در پروژه های فولادی، معدنی و صنایع 
معدنی سرمایه گذاری ش��ود. حسین هاشمی، سرپرست شرکت سرمایه 
گذاری صدرتامین در جلس��ه شورای راهبردی هلدینگ صدرتامین که با 
حضور هیات مدیره، معاونین، مدیران و مدیران عامل ش��رکت های تابعه 
صدرتامین برگزار شد، گفت: وظیفه ذاتی هلدینگ صدر تامین نظارت بر 
س��هام شرکت ها اس��ت. برای این منظور نیز سیاست های را پیش بینی 
کرده ایم تا سهامدارن متضرر نشوند. وی با اشاره به برگزاری کلاس های 
عارضه یابی گفت: تمام نکاتی که در قالب عارضه یابی شرکت ها مشخص 
ش��ده اند باید با یک برنامه ریزی دقیق رفع ش��وند. در بحث پروژه ها که 
مهم ترین چالش هلدینگ است باید دلایل تاخیر مشخص و اعلام شود و 

براین اساس پروژه ها به صورت لحظه ای پیگیری می شود.
هاش��می درباره صادرات گفت: باید زیر س��اخت های لازم در خصوص 
توس��عه صادرات و تسهیل در برگزاری نمایشگاه های خارجی با طراحی 
یک پلت فورم مناس��ب در بعد ریالی، دلاری و مقداری و بعد جغرافیای 
تعرف و راه اندازی ش��ود. همچنین، کمیته های س��رمایه گذاری باید در 
داخل شرکت ها راه اندازی و تقویت شوند و باید در سرمایه گذاری های 
صورت گرفته دقت لازم صورت گیرد. وی  درباره پیشبرد اهداف معدنی 
هلدینگ، گفت: تش��کیل معاونت معادن در هلدینگ و تقویت س��اختار 
معدنی جهت هم افزایی و اس��تفاده از فرصت های معدنی در دستور کار 
قرار گرفته است. سرپرس��ت هلدینگ تاصیکو گفت: بر اساس مانیفست 
صدرتامین تا افق ۱۴0۴ مقدار ۱۴5 هزار میلیارد تومان پیش بینی شده 
اس��ت تا در پروژه های فولادی، معدنی و صنایع معدنی س��رمایه گذاری 
ش��ود. وی افزود: بنابر تاکید رهبر انقلاب ش��رکت های بزرگ باید دانش 
بنیان شود و به همین منظور از تمام مدیران عامل درخواست می شود تا 
برنامه های خود را در این خصوص به هلدینگ ارائه کنند. وی در نهایت 
با اش��اره به اهمیت منابع انس��انی و با تاکید بر رضایت پرس��نل شرکت 

ها، گفت: بیش��ترین توجه به اقشار ضعیف باید صورت گیرد و بیشترین 
افزایش حقوق به حقوق کارگران تعلق یابد. هاشمی، مهم ترین هدف این 
جلسه را هم افزایی و هماهنگی هر چه بیشتر شرکت ها دانست و گفت: 
امیدوار هس��تم با کار تیمی  و هم افزایی بتوانی��م اهداف هلدینگ را به 
بهترین ش��کل ممکن محقق کنیم. وی گفت: باید این جلسات به صورت 
مس��تمر ادامه داشته باشد و موضوعات بنیادی و اساسی هر شرکت پس 
از تحلیل و ارزیابی در همان شرکت به عنوان موضوعات بنیادی و فوری 

مورد ارزیابی و رفع مشکل قرار گیرد.
نظارت داخلی در دستور کار تاصیکو

س��عید عبودی، رئیس هیات مدی��ره صدر تامین  با اش��اره به کنترل 
های داخلی در ش��رکت ه��ا، گفت: نظارت داخلی باید در ش��رکت های 
زیر مجموعه در دس��تور کار قرار گیرد. وی گفت: باید به ترتیب اعضای 
کمیته حسابرسی در شرکت ها اهمیت داده شود، ضوابط و آیین نامه ها 

و دستور عمل ها به روز و در دسترس همکاران قرار گیرد.
عملکرد مدیران عامل در چهارچوب سیاست ها بوده است

حمزه وکیلی، عضو هیات مدیره و معاون امور شرکت ها نیز خلاصه ای 
از صورت وضعیت شرکت ها را ارائه داد و گفت: عملکرد مدیران پرتلاش 
هلدینگ همه در چهارچوب ضوابط و در راس��تای سیاست های از پیش 
تایین شده بوده است. وی افزود: شرکت سرمایه گذاری صدرتامین یکی 
از بهترین ش��رکت های فعال در حوزه معدنی و صنایع معدنی به ش��مار 
م��ی آید و تلاش تمامی همکاران باید ارائه خدمات به ذینفعان و س��هام 
داران باشد. هم اکنون گزارش های دریافتی از شرکت های تابعه نشان از 
وضعیت قابل قبول دارد اما باید باز هم تلاش خود را برای خدمات بیشتر 
و بهتر به کار گیریم. در ادامه مدیران عامل شرکت های تابعه گزارشی از 

مسائل مهم فوری و یا غیر فوری و وضعیت فروش ارائه دادند.
سهم قابل توجه ذوب در بومی سازی

ایرج رخصتی، سرپرست شرکت ذوب آهن اصفهان با بیان اینکه 2۶ درصد 
از فولاد کشور در وزارت کار تولید می شود، در خصوص مشکلات این شرکت، 
گفت: مشکلاتی از جمله قیمت گاز و ... باعث کاهش راندمان کار در شرکت 
ها شده است و لازم است مقامات در این خصوص اقداماتی را در دستور کار 
قرار دهند. ش��رکت ذوب آهن اصفهان امید دارد با حمایت هایی که انتظار 
می رود از این ش��رکت در دولت جدید شود هر سه کوره خود را روشن نگه 

داشته و رکورد تولید ذوب آهن را به ثبت برساند. وی ادامه داد: شرکت ذوب 
آهن اصفهان طی سالیان گذشته موفق شده است بسیاری از نیاز های کشور 
را که پیش��تر به کش��ور وارد می شد را بومی سازی کند که از جمله آن می 
توان به ریل اشاره کرد. انشالله براساس برنامه ریزی هایی که در دستور کار 
همکاران ما قرار دارد خبرهای خوش��ی از این دس��ت اقدامات به مردم عزیز 

اطلاع رسانی می شود.
افزایش ۶00 درصدی صادرات

مجید ضیایی، مدیر عامل مس باهنر با بیان اینکه مس باهنر موفق به 
کسب ۱۶00 درصدی در فروش و ۶00 درصدی در صادرات شده است، 
گفت: س��ود این ش��رکت به ۶0 میلیارد تومان رسیده و در مدت ۱0 ماه 
توانستیم بودجه کامل را محقق کنیم. وی گفت: صادرات در شرایط فعلی 
تنها راه حل مش��کلات کشور اس��ت و مس باهنر می تواند به عنوان یک 
الگوی موفق برای سایر شرکت ها باشد. ۳0 درصد از سرمایه برگشتی در 

این شرکت از طریق صادرات بوده است.
تولید 25۳ تن محصول در معدنی املاح

هوشنگ فرجی، مدیر عامل معدنی املاح ایران گفت: در ۱۱ ماه امسال 
25۳ تن محصول تولید ش��ده است که بالغ بر 5۱۳ میلیارد تومان است 
و تولید و فروش امس��ال نسبت به مدت مش��ابه سال گذشته 50 درصد 
رشد داشته اس��ت. وی افزود: صادرات این شرکت به حدود یک میلیون 
دلار رس��یده و در ارتباط به پروژه ها، پروژه نمک در تابس��تان گذش��ته 
به بهره برداری کامل رس��یده اس��ت، همچنین پروژه سولفات پتاسیم و 
کلرید کلس��یم ۸۶ درصد پیش��رفت فزیکی داشته است. وی در خصوص 
مش��کلات این ش��رکت گفت: افزایش قیمت حامل های انرژی بخصوص 
گاز، کاهش فروش محصول س��ولفات س��دیم به دلیل کاهش تولید پودر 
ش��وینده از جمله مشکلات اساس��ی ما بود. پس از اتمام سخنان مدیران 
عامل ش��رکت های تابعه صدرتامین، زروندی، سرپرست معاونت مالی و 
پشتیبانی هلدینگ با اش��اره به برنامه های خود در شرکت گفت: تحقق 
بودجه، مولد سازی دارایی های راکد و تامین مالی برای پروژه ها از برنامه 
ه��ای این معاونت خواهد بود. گفتنی اس��ت در پایان جلس��ه پنل حوزه 
انرژی با حضور دکتر پیغمبر زاده مش��اور وزیر نیرو برگزار شد و مدیران 
عامل و معاونین و مدیران شرکت های تابعه دغدغه های خود را در حوزه 

فعالیت های شرکت ها بیان کردند.

در جلسه شورای راهبردی هلدینگ صدرتامین مطرح شد:

سرمایه گذاری ۱۴۵هزار میلیارد تومانی در پروژه های فولادی، معدن و صنایع معدنی 

س�نندج – یاقوت وطن : مهندس فعله گری مدیر عامل شرکت 
گاز اس�تان کردس�تان  به همراه تعدادی از روسای ستادی با امام 

جمعه شهرستان سنندج حاج ماموستا رستمي دیدار کردند.
مهندس احمد فعله گری مدیر عامل  در این بازدید و جلسه اي که به 
این مناسبت برگزار گردید ضمن گرامیداشت و تبریک سالروز میلاد امام 
علی )ع( و روز پدر به تشریح عملکرد شرکت گاز استان پرداخت و گفت: 
هدف استراتژیک شرکت گاز استان کردستان گسترش خدمات در جاي 
جاي اس��تان بخصوص مناطق دورافتاده و محروم است که تحقق عدالت 
اجتماعي و رفع محرومیت چهره واقعي خود را به مردم نجیب و ش��ریف 

این خطه از میهن اسلامي نشان دهد . 
فعله گری  با بیان اینکه تلاش ش��رکت گاز استان کردستان در جهت 
تحقق کامل گازرس��اني و تحت پوش��ش قراردادن جمعیت کل استان از 
نعم��ت گازطبیعي اظهار داش��ت : در حال حاض��ر ۱00 درصد جمعیت 
شهري و بیش از نود و هفت ونیم  درصد از جمعیت روستایي و در مجموع  
۷/9۸ درصد از جمعیت کل استان در زیر چتر گازرساني قرار دارند.  مدیر 
عامل شرکت گاز کردستان در ادامه دیدار به وضعیت گازرساني روستایي 
اش��اره و اضافه کرد : تعداد روس��تاهاي داراي اولویت و بالاي 20 خانوار 
استان کردستان ۱۳۱0 مورد مي باشد که این شرکت تا پایان دهه فجر 
س��ال جاری تعداد روستاهای گازدار را به عدد ۱۴5۷ روستا افزایش داد  
و با مشاهده این عملکرد مشخص مي گردد شرکت گاز استان کردستان 
تا این تاریخ بس��یار فراتر از تعهدات  ، به وظایف خود عمل نموده اس��ت.  
وی خاطر نش��ان کرد : در استان کردستان تعدادی  واحدهای صنعتی و 
تولیدی مشمول مصوبه شورای اقتصاد شناسایی شده که سالانه بیش از 
52 میلیون لیتر سوخت مایع مصرف می کردند که با برنامه ریزی صورت 

گرفته به ترتیب اولویت، صنایع پر مصرف و دارای آلایندگی فراوان گازدار 
شده اند که تا کنون  ۸9۷ واحد تولیدی و صنعتی مصوبه شورای اقتصاد 
تحت پوش��ش گاز طبیعی قرار گرفته اند که ۱۳۳ مورد آن به اضافه ۱۴ 

پروژه زیر بنایی درسال جاری اتفاق افتاده است.
وی یادآور شد : با گازدار شدن واحد های تولیدی و صنعتی گازدار شده  
مصوبه ش��ورای اقتصاد س��الانه در مصرف ۴۸ میلیون لیتر سوخت مایع 
صرفه جویی می گردد. مدیرعامل ش��رکت گاز استان کردستان در ادامه 
این دیدار هزینه های صرف شده پروژه های مبارک دهه فجر را این گونه 
تشریح کرد: در دهه فجر امسال 22۸ پروژه گازرسانی روستایي وصنعتی 

با اعتباری بالغ بر ۱۷۷ میلیارد تومان افتتاح و کلنگ زني شد .
فعله گری در ادامه ضمن اش��اره به تلاش های خستگی ناپذیر پرسنل 
ش��رکت گاز اس��تان کردس��تان در بارش های اخیر و ماندگاری سرما به 
مدت طولانی بیان داش��ت : بارش برف و س��رمای ش��دید در چند هفته 
اخیر که باعث یخبندان در بسیاری از نقاط استان شده بود ، مصرف گاز 

طبیعی را در برخی مناطق اس��تان حداقل تا ۳0 درصد با افزایش روبرو 
کرد و مش��ترکین  استان با توجه به برودت بیش از حد هوا و ماندگاری 
س��رما که دمای هوا گاهی به منفی ۳0 درج��ه کاهش یافته بود مصرف 
روزانه به بیش از ۱۴ الی ۱5میلیون متر مکعب رسیده بود ولی حتی برای 

یک دقیقه هم قطعی گاز طبیعی نداشتیم.
در ادامه این دیدار ماموس��تا رستمي امام جمعه سنندج ضمن تبریک 
س��الروز میلاد امام علی )ع( و روز پدر گفت : بسیار خوشحال و مسرورم 
که در خدمت مدیر عامل و کارکنان زحمت کش و تلاش گر شرکت گاز 
استان کردستان هستم ، اینجانب به خوبی زحمات و تلاش هاي صورت 
گرفته در زمینه گازرساني را درک می کنم و اکنون با مشاهده شهرها و 
روس��تاهای گازدار به خصوص در دورترین نقاط استان نتیجه این تلاش 

ها به خوبی مشهود است .
وی افزود : در س��ال جاری که توس��ط مقام معظم رهبری به نام سال 
تولید ، پش��تیبانی ها و مانع زدایی نام گذاری ش��ده اس��ت ، شرکت گاز 
اس��تان کردستان با گسترش ش��بکه های گازرسانی در سطح روستاها و 
مراک��ز صنعتی باعث گردیده رونق اقتصادی و اش��تغال با روند صعودی 
روبرو گردد و روس��تائیان با مش��اهده امکانات فراهم شده در مورد ایجاد 
رف��اه برای آنان و  تامین انرژی مس��تمر در زمینه تولید مجددا به محل 
زندگی خود برمی گردند . ماموستا رستمی این پیشرفت را نتیجه درایت 
و برنامه ریزی دقیق دانست و گفت :خداوند به انسان هاي بزرگ ، اندیشه 
و دانش کرامت عطا فرموده تا به وس��یله تفک��ر و دانش خود به دیگران 
خدم��ت نموده و ب��ا حرکت در جاده کمال و معرفت درجه قربت خود به 
خداوند عزوجل را ارتقاء بخش��یده و مانند س��تاره هاي آسمان در زمین 

بدرخشند.

دیدار امام جمعه سنندج با مدیر عامل شرکت گاز کردستان :

مشاهده روستاهای گازدار در دورترین نقاط استان و تامین انرژی مستمربرای واحدهای صنعتی 
نشانه درایت و برنامه ریزی مدون است

 آبادانی مناطق مرزی پرچم سربلندی کشور است
استاندار آذربایجان شرقی:

عصرآزادی/ ش��هرام صادق زاده: مدیر مرکز نوآوری 
تعاون آذربایجان شرقی در جمع خبرنگاران رسانه های 
گروه��ی گفت: در صورتی ک��ه مجموعه های صنعتی، 
اقتصادی و فعالان دانش بنیان جایگاه خود در زیس��ت 
بوم نوآوری و فناوری را بدانند خیلی سریعتر می توانیم 
محصولات دانش بنیان را در سطح ملی و استانی تولید 

نماییم.
رس��ول خالقی با بیان اینکه مس��یر طرح ایده دانش 
بنی��ان و فناورانه تا تجاری س��ازی و تولی��د انبوه آن 
محصول نیازمند تعریف جایگاه هر یک از عوامل دخیل 
در این فرآیند است افزود: این مجموعه در مدلی به نام 
زیست بوم نوآوری و فناوری تعریف شده که در سطح 
ملی و ش��رکت های دانش بنیان گفتمانی جدید است 
و هدف این اس��ت تا هر یک از عوامل نقش خود را در 

طرح ایده تا تولید انبوه و تجاری سازی بدانند.

مشاور دانش بنیان شرکت های معتبر ملی ادامه داد: 
مجموع��ه های صنعتی نقش نمونه س��ازی را دارند تا 
واحدهایی که نقش انبوه س��ازی و تجاری س��ازی این 
محصولات را دارند به همراه صاحبان ایده های فناورانه 
باید جایگاه خود و انتظارات از دیگر بخش ها را بدانند 

تا مسیر درستی طی شود.

خالق��ی بیان ک��رد: ظرفیت های مختلف��ی در این 
زیس��ت بوم از جمله صندوق های پژوهش و فناوری و 
صندوق فناوری و نوآوری وجود دارد و معاونت فناوری 
و نوآوری ریاس��ت جمهوری با لی��دری مجموعه های 
دان��ش بنیان توانس��ته حمایت موث��ری از تحقق این 

ظرفیت ها ایجاد کند.
ضرورت راه اندازی واحدهای تحقیق و توس�عه 

در صنایع
مدی��ر منت��ای آذربایجان ش��رقی در بخش دیگری 
از اظه��ارات خود یادآور ش��د: در ص��ورت راه اندازی 
واحد تحقیق و توس��عه در صنایع اس��تان زمینه تولید 
محص��ولات دان��ش بنیان و ارزش افزوده در اس��تان و 

کشور فراهم خواهد شد.
خالق��ی با انتقاد از عدم آش��نایی مدیران صنعتی در 
بخش دولتی و خصوصی ب��ا مقوله دانش بنیان گفت: 

این عدم آشنایی معضلی برای استان شده و از اقتصاد 
دانش بنیان بی بهره ایم.

نفر برگزیده جش��نواره های ملی دانش بنیان اضافه 
کرد: در گام نخس��ت باید بدانیم محصول دانش بنیان 
چیس��ت و چگونه می تواند در واحد تولیدی، توس��عه 

پیدا کرده و چه منافعی خواهد داشت.
وی تاکی��د کرد: در ص��ورت راه ان��دازی واحد قوی 
تحقیق و توس��عه در صنایع آذربایجان ش��رقی زمینه 
تولید محصولات دانش بنیان و ارزش افزوده در استان 

و کشور فراهم خواهد شد.
خالق��ی عن��وان ک��رد: معاون��ت فن آوری ریاس��ت 
جمهوری لیستی از محصولات و کالاهای دانش بنیان 
تهیه کرده که با شناخت این فهرست و تولید کالاهای 
دانش بنی��ان می توانیم از معافیت ها و منافع مختلف 

استفاده کنیم.

مدیر مرکز نوآوری تعاون آذربایجان شرقی عنوان کرد؛

مسیر طرح ایده فناورانه تا تجاری سازی نیازمند تعریف جایگاه عوامل دخیل است


